
 

 
 
Secr.: Sudemare 12, 3235 ES Rockanje 
T: 06 52506072 
E: vdhoek12@gmail.com  
 
 
Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad i.o. d.d. 24 augustus 2022 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris) Jan Hoogstad, 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Marga van Drunen (lid) Ferry den Hoed (lid), Nely van de Kolk 
(notulist en lid). 

Afwezig met kennisgeving: Leen Klok (lid). 

1. Opening door de voorzitter Frits van Luxemburg 
- Frits deelt mee, dat Ellen Kleywegt vanwege persoonlijke omstandigheden heeft opgezegd 

als lid. 
- Verder gaat Frits wat strakker op de vergadering zitten, voor wat betreft het elkaar laten 

uitpraten en op tijd afsluiten van de bijeenkomst. 
 
2. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 20 juli 2022  

- N.a.v. punt 7 (verzanding van de kust) is er nog weinig vooruitgang te melden. René geeft 
aan, dat door de gemeente is toegezegd dat de uitnodiging vanuit de gemeente voor 
deelname in de Denktank nog volgt. 

- Ferry heeft inmiddels via een schrijven aan de burgermeester te kennen geven zijn functie als 
fractie-assistent bij de VVD te willen beëindigen. 

- Frits heeft n.a.v. punt 8 het rapport over de dreigende sluiting van de SEH te Dirksland 
opgevraagd, maar tot op heden nog niets ontvangen. 

- M.b.t. punt 4 (factuur website) is het Frits ontgaan, dat hij contact op zou nemen met 
mevrouw Alleblas om te zorgen, dat de factuur van VPRI betaald wordt. Hij zal dit alsnog 
oppakken. 

 
Na dankzegging aan de notulist worden de notulen vastgesteld. 

3. Discussie inhoudelijke onderwerpen Dorpsraad 
Opgemerkt wordt dat de Dorpsraad er is voor de bewoners en dus niet afhankelijk moet zijn van 
de gemeente. De leden vinden het dus niet gewenst om bij de gemeente naar ideeën voor 
onderwerpen voor de Dorpsraad te vragen. Wel is het goed om verbinding met de gemeente te 
zoeken en er voor te zorgen dat er bijvoorbeeld 1 of 2 keer per jaar een wethouder aan de 
vergadering deelneemt. Dat zou dan de wethouder buitenruimte kunnen zijn.  



 
Met betrekking tot het opgestelde stuk van 10-7-22 van Frits komen de volgende opmerkingen 
ter tafel. 
- Ferry stipt het belang aan van het in de gaten houden van de gemeentelijke agenda m.b.t. 

vergaderingen. Hij beseft dat het veel werk is, maar dat het wel moet gebeuren omdat de 
onderwerpen van belang zijn. 
Besloten wordt om het volgen/bijwonen van vergaderingen te verdelen naar 
aandachtsgebied. 
t.w. Commissie GG & Milieu -> Ferry, Raadsvergaderingen -> René, Commissie Beeldvorming 
-> Jan, Fusiecommissie -> Frits en Commissie IZ & Middelen -> Marga & Nely 

- Met het benaderen van ‘deskundigen’ is het volgens de leden beter om te wachten tot de 
Dorpsraad echt van start gaat. Op dat moment is er meer duidelijkheid over de te bespreken 
onderwerpen, samen te stellen werkgroepen e.d.  

- Frits vraagt of Betsy nog dingen nodig heeft voor de website. Zij geeft aan dat het i.v.m. 
vakantie even on hold staat, maar zij heeft al voorwerk gedaan door op websites van andere 
Dorpsraden te kijken, maar er moeten wel teksten aangeleverd worden. 

- René merkt op, dat de Dorpsraad nog steeds leden nodig heeft. Er is ruimte voor 13 leden en 
momenteel zijn er 8.  

 
4. Communicatieplan                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Allereerst de complimenten van een ieder aan Betsy voor het opstellen van het 
communicatieplan.    
Leen heeft op- en aanmerkingen m.b.t. dit plan gemaakt. René zal deze rondmailen en Betsy 
betrekt ze bij de verdere uitwerking.                                                                                                                                                                                                                                                              
Er zijn nogal wat verschillen in prijs voor het verspreiden van flyers.  Betsy zegt dat het 
verspreiden via Weekblad Westvoorne het voordeligst is, maar omdat er bedenkingen zijn 
omtrent het door het Weekblad genoemde aantal, gaat Betsy dit nog navragen, want zit hier het 
buitengebied van Rockanje wel bij. Ferry heeft na googlen achterhaald dat er in Rockanje 3.494 
unieke adressen zijn. Het heeft niet de voorkeur om samen met de Dorpsraden van Tinte en 
Oostvoorne 1 flyer of 1 artikel te delen. Er wordt geopperd om een flyer met de Westvoornaer te 
verspreiden, maar ook dat een flyer tijdelijk is, social media en het versturen van nieuwsbrieven 
werkt beter zegt Ferry. Bovendien zijn er volgens hem geen kosten verbonden voor het plaatsen 
van artikelen in kranten e.d., deze worden 1 op 1 overgenomen. Ferry wil zich wel bezighouden 
met het opstarten van een Facebookpagina, dit medium is te belangrijk om het niet te doen. Hij 
heeft al gelobbyd om de Facebookpagina van Comité 800 om te dopen in de Dorpsraad. Het 
Comité bestaat niet meer, maar op Facebook hadden ze 1400 volgers. Het is van belang om e-
mailadressen te verkrijgen om zo nieuwsbrieven te kunnen verspreiden. Als de Dorpsraad 
éénmaal echt is opgestart, is het van belang om ons kenbaar te maken op de weekmarkt. Betsy 
wordt de trekker van de werkgroep communicatie, het is zinnig om op de website de 
vergaderingen aan te kondigen, eventueel openbaar te maken, een extractie van de notulen op 
de site te zetten e.d. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
T.a.v. het door Frits aangeleverde stuk omtrent Dorpsraad & communicatie wordt opgemerkt 
door Ferry dat het belangrijk is dat we serieus genomen worden door de bewoners. Een website 
met tweerichtingsverkeer is van deze tijd. Discussie door dorpsbewoners op de website kan ook 



leerzaam zijn voor ons. Verder is er behoefte aan een concreet actieplan, de meningen zijn wat 
verdeeld, maar Betsy gaat dit op zich nemen. René heeft behoefte aan informatie van andere 
Dorpsraden en stelt voor om eventueel de Dorpsraad Zwartewaal nog eens uit te nodigen. Frits 
denkt dat het goed idee is om tijdens de tweede participatiebijeenkomst over de 
toekomstplannen voor het centrumgebied van Rockanje op 1 september a.s. ons als Dorpsraad 
te presenteren en een intekenlijst voor email-adressen neer te leggen. Besloten wordt, dat dit 
niet het juiste moment is, omdat dorpsbewoners dan misschien de hoop op ons gaan vestigen. 
Dit moeten we voorkomen.   
  

5. Terugkoppeling activiteiten leden in de afgelopen periode                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Frits, Betsy en Ferry hebben de presentatie bijgewoond over de toekomstplannen voor het 
centrumgebied. Deze presentatie was een vooraankondiging van de te houden bijeenkomst op 1 
september. Door de gemeente werd de Dorpsraad wel genoemd. Ferry merkt op dat zij wat tips 
hebben gegeven en dat het visionair stuk is.                                                                                                                                                                                                                                                                                
René heeft alle bescheiden voor de oprichting van de Dorpsraad naar de notaris gestuurd en 
gevraagd of het zo voldoende is om er mee aan de slag te kunnen. Maar na telefonisch contact 
blijkt dat het vanwege vakantie stil ligt.                                                                                                                                   
Jan heeft de aangepaste begroting naar René en Frits gestuurd. René stuurt deze ook nog naar 
de overige leden. De aangepaste begroting wordt door alle aanwezige leden goedgekeurd en 
deze kan dan door Jan worden besproken met mevrouw Alleblas. Het wordt niet verstandig 
gevonden om Mevrouw Alleblas inzage in het communicatieplan te geven. 
 

6. Overige onderwerpen / rondvraag                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Er zijn geen overige onderwerpen of rondvragen. 
 

7. Volgende vergadering / 
sluiting                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 28 september a.s. om 19:30 uur. René 
vraagt na of deze nog in het Getij kan worden gehouden.  

Om 21:40 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 
 

 

                

 
 
 

 


